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RG - 0002.P.XL.2014          

            

P R O T O K Ó Ł   NR   XL/ 2014 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 27 marzec 2014 r. 

 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   

Punkt 2.  

Stwierdzenie quorum. 

Punkt 3.  

Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5.   
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe Miasto nad Wartą na rok 

2014”.  

Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/139/2012 z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie  podziału Gminy Nowe Miasto nad Wartą na okręgi wyborcze, określenia ich 

granic i numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Boguszynie. 

Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Wartą do partnerstwa                 

z powiatem średzkim w realizacji projektu pod nazwą „Przyjazne środowisko – szansą na 

integrację społeczną w powiecie średzki”. 

Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

Punkt 13.  
Interpelacje Radnych. 

Punkt 14.  
Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 15.  
Zamknięcie sesji. 

 

Ad 1) Otwarcie Sesji.   

Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XL Sesję Rady Gminy i powitał 

Radnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą, Sołtysów pana Wójta oraz zaproszonych gości. 

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy stan 15 Radnych, obecnych                     

jest 13 Radnych, w związku z powyższym, podjęte uchwały będą prawomocne. 

 

 



2 

 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

  Przewodniczący odczytał porządek obrad, po czym zwrócił się do Radnych                           

z informacją iż porządek obrad ulegnie zmianie.  Z porządku sesji zostanie usunięta uchwała- 

z przyczyn, które wyjaśni pan Wójt- w sprawie  określenia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy  Nowe Miasto nad 

Wartą na rok 2014”, a w jej miejsce zostanie wprowadzona uchwała w sprawie zatwierdzenia 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na rok 

2014/2015. Następnie w punkcie 12 wprowadzona zostanie uchwała w sprawie udzielenia 

powiatowi średzkiemu pomocy finansowej, w punkcie 13, ze względu na fakt iż zmieniła się 

ustawa o funduszu sołeckim wprowadzona zostanie uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu sołeckiego. Pozostałe punkty obrad pozostają bez 

zmian. Te zmiany Przewodniczący przedstawił jako wniosek formalny i poddał pod 

głosowanie.  

Radni jednogłośnie przychylili się do wprowadzenia zmian w porządku sesji. W związku                  

z powyższym porządek posiedzenia jest następujący: 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5.   
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę                       

i zbiorowego odprowadzania ścieków na rok 2014/2015 

Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/139/2012 z dnia 30 sierpnia 2012 roku 

w sprawie  podziału Gminy Nowe Miasto nad Wartą na okręgi wyborcze, określenia ich 

granic i numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Boguszynie. 

Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Wartą do partnerstwa                 

z powiatem średzkim w realizacji projektu pod nazwą „Przyjazne środowisko – szansą na 

integrację społeczną w powiecie średzki”. 

Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu średzkiego                              

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Powiatowe Centrum 

Rozwoju Sp. z o. o. 

Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu 

sołeckiego. 

Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

Punkt 15.  
Interpelacje Radnych. 

Punkt 16.  
Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 17.  
Zamknięcie sesji. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący przeszedł do realizacji dalszych 

punktów.  
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Ad 4) Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z Sesji tradycyjnie  zamieszczony jest na 

stronie internetowej Urzędu, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi do protokołu. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący proponował przyjęcie protokołu. 

Protokół z XXXIX Sesji- został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                                   

0 wstrzymujących. 

 

Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

 Przewodniczący informował iż dnia 30 marca br. odbędzie się III Turniej                              

w Warcabach, który odbywa się jak co roku o Puchar Rady Gminy.  Przy tej okazji 

Przewodniczący dziękował także pani Wiceprzewodniczącej oraz panu Czesławowi 

Jareckiemu za przeprowadzenie Turnieju w Tenisa Stołowego. Przewodniczący przyznał,             

że frekwencja na tych turniejach jest coraz mniejsza.  

Pan Janicki poinformował, że brał udział w corocznej Gali Sulisław, w której jednym                       

z nominowanych był pan Bronisław Hyżorek, wieloletni pedagog, nauczyciel, oddanych na 

pana Hyżorka było ok. 800 głosów.  

Następnie pan Janicki wspominał o skardze pana Wojciecha Rajczyka, który złożył oficjalne 

pismo, skargę na Wójta Gminy. Przewodniczący pytał, czy w dniu dzisiejszym lepiej jest 

powołać komisje doraźną, czy Radni wolą omówić skargę w całym gronie na komisji.  

Radni wyrazili wolę omówienia skargi na posiedzeniu wspólnym komisji w miesiącu 

kwietniu.  

 Radna Zofia Kędziora proponowała, aby na tą komisję zaprosić przedstawiciela spółek 

wodnych. Radni przychylili się do propozycji Radnej Kędziory.  

 Wójt informował, że w żadnym wypadku w tej sprawie nie jest stroną, udział                                   

w rozstrzygnięciu skargi brać powinny Spółki Wodne. Panu który złożył skargę, umorzono                  

z kilku lat podatek. Pan Rajczyk porusza kwestię sprzed wielu lat, czasami nie wiadomo                  

do końca o co chodzi. 

 Przewodniczący informował również iż spłynęło pismo do Rady Gminy od pani Zofii 

Pacholskiej w sprawie wyjaśnienia na jakim etapie znajduje się sprawa zakupu działki.  

 Wójt informował, że Rada w styczniu podjęła już decyzję o sprzedaży tej działki, jest 

już wycena, trwają już końcowe procedury przygotowawcze na zakup przez Gminę tej 

nieruchomości. 

 Na zakończenie Przewodniczący odczytał wniosek mieszkańców wsi Teresa, z prośbą 

o remont drogi w kierunku Jadwigowa i Kolniczek.    

 

Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 Wójt informował, że uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami została 

wycofana, gdyż do tej pory nie doszło do podpisania umowy ze schroniskiem, które będzie 

przyjmowało bezdomne zwierzęta. Cały czas trwają negocjacje nad formą rozliczenia, 

schronisko mimo iż może prowadzić działalność gospodarczą nie chce wystawiać faktur                           

i rachunków, ani noty obciążeniowej bo nie jest Vat-owcem. Gmina z kolei nie może przyjąć 

innego dokumentu  rozliczenia jak faktura bądź rachunek, w związku z powyższym powstaje 

problem. Gospodarka budżetowa nie może rozdysponować środki na podstawie jakiś innych 

dokumentów, jest jedno rozwiązanie- przystąpienie do Porozumienia międzygminnego,                   

ale warunki finansowe są kolosalne. Można jeszcze powrócić do rozmów ze schroniskiem                  

ze Środy Wlkp. Należy dodać, że Gmina Nowe Miasto często sama sobie radzi z 

bezdomnymi psami poprzez szukanie rodziny zastępczej. 

 W ramach ruchów budżetowych proponuje się zabezpieczyć środki w kwocie 30 tys. 

zł na dofinansowanie transportu publicznego. Jest rozliczenie za tą usługę, w styczniu była to 

kwota 10 000,00 zł, w luty 5 000,00 zł, marzec być może będzie jeszcze lepszy.  

W kwietniu powraca się do tego rannego kursu, bo okazuje się, że jest spora grupa 

mieszkańców, która z tego kursu korzysta, a nie chce się odcinać możliwości dojazdu do 
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pracy. W chwili obecnej podpisywana będzie umowa na okres 4 miesięcy, zapewne kwota 

30 000,00 zł spokojnie wystarczy.  

Na dzisiejszej sesji w ramach ruchów budżetowych zostaną zabezpieczone środki                             

w wysokości 20 000,00 zł na doposażenie szpitala w Środzie Wlkp., ta dotacja będzie miała 

formę dokapitalizowania spółki. Do budżetu wprowadzona została druga część nadwyżki 

budżetowej, wprowadzono po raz kolejny środki na budowę drogi w porozumieniu                            

z powiatem średzkim tzw. schetynówki.  

Wójt informował również, że zostanie rozstrzygnięty przetarg na budowę 4 placów zabaw.               

Na zakończenie poinformował, że w sobotę 29 marca w Szkole Aspirantów będzie oficjalne 

przekazanie samochodu gaśniczego w Klęce. Jest też informacja o zabezpieczeniu środków 

na samochód strażacki dla OSP Nowe Miasto.   

Natomiast jeżeli chodzi o pisma które spływają na ręce Przewodniczącego, Radnych czy 

Wójta odpowiedzi mieszkańcy otrzymają.     

 

Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia                      

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na rok 2014/2015. 

 Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XL/236/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/139/2012 z dnia 30 sierpnia 

2012 roku w sprawie  podziału Gminy Nowe Miasto nad Wartą na okręgi wyborcze, 

określenia ich granic i numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w okręgach 

wyborczych. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XL/237/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Boguszynie. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym, głos oddał pani Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Boguszynie Teresie Weber. Pani Dyrektor informowała,                                  

że z wnioskiem o nadanie Szkole Podstawowej w Boguszynie imienia Janusza Korczaka 

wystąpili wspólnie: Rada Pedagogiczna, Rada Rodziców i Samorząd Uczniowski Szkoły 

Podstawowej, wskazując, że postawa Janusza Korczaka jest wzorem poświęcenia dla dzieci. 

Nadanie imienia tego wielkiego, wyjątkowego człowieka i pedagoga będzie dla Szkoły 

prawdziwym zaszczytem i honorem. Poprzedni patron został wzniesiony w 2011 roku, był on 

dla szkoły i dzieci niewygodny.   

W związku z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XL/238/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Nowe Miasto nad Wartą do 

partnerstwa z powiatem średzkim w realizacji projektu pod nazwą „Przyjazne 

środowisko – szansą na integrację społeczną w powiecie średzki”. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. 
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W związku z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XL/239/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

średzkiego z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Powiatowe 

Centrum Rozwoju Sp. z o. o. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący.  

► Uchwała Nr XL/240/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy funduszu sołeckiego. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady po czym otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XL/241/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

 Projekt uchwały omówiła Pani Elżbieta Mnich, która informowała, że na komisji 

wszystkie zmiany były szczegółowo omówione, od komisji doszły tylko zmiany o które 

prosiła pani Sekretarz, czyli zabezpieczenie środków na dofinansowanie realizacji Strategii 

Rozwoju Gminy na lata 2014-2020 jest to kwota 18 450,00 zł. Ponadto pani Sekretarz na 

komisji wnioskowała o zwiększenie na rewitalizację parku w Dębnie- 2 094, 27 zł. 

Uwzględniono także wniosek pani Dyrektor z Kolniczek na zakup kserokopiarki oraz drzwi 

ognioodpornych wg. zaleceń straży- 5 700,00 zł. Nastąpiło także przesunięcie środków                    

w przedsięwzięciach z funduszu sołeckiego w Sołectwie Stramnice, przesuwane zostają 

środki z materiału na usługę.  

Po zakończeniu wypowiedzi pani Skarbnik Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 Radny Juliusz Twardowski pytał o co chodzi w zmianach w puncie dotyczącym 

ewidencji zabytków nieruchomych.  

Pani Mnich wyjaśniała, że chodzi o to, że z ustawy jest nałożone na gminę obowiązek 

wykonania ewidencji zabytków nieruchomych stanowisk archeologicznych na terenie gminy- 

jest na to zabezpieczona kwota 6 080,00 zł. 

W związku z brakiem dalszych pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XL/242/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2014-2017. 

 Projekt uchwały omówiła Pani Elżbieta Mnich po czym Przewodniczący Rady 

otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem dalszych pytań, pan Przewodniczący przeszedł do głosowania. 
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Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XL/243/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 27 marca 2014 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 15) Interpelacje Radnych. 

 Przewodniczący informował że wpłynęła jedna interpelacja Radnych, która zgodnie ze 

statutem przekazana została Wójtowi. Interpelacja dotyczyła przedstawienia kalkulacji usług 

przewozowych linii JLA na terenie gminy.  

Z tego co wiadomo Przewodniczącemu Wójt przekazał już materiały które są odpowiedzią 

Wójta na interpelację.    

 Radny Juliusz Twardowski wyraził zdanie, że wyliczenia przekazane przez linie JLA 

są bardzo ogólnikowe i warto byłoby zastanowić się nad innymi ruchami, które nakłoniłyby 

linie JLA do zmniejszenia stawek za przewozy. Wyliczenia są tak ogólne, że na dobrą sprawę 

w chwili obecnej trudno jest się do nich ustosunkować.  

 

Ad 16) Wolne głosy i wnioski. 

 Radna Julia Rzepka, pytała Wójta czy to prawda, że zostanie zlikwidowana policja                

w Nowym Mieście.  

  Wójt informował, że też słyszał, że coś dzieje się w policji, ale oficjalnie nic 

 Wójt o tym nie wie.  

 Radny Artur Borkowski, informował, że słyszał, że w Śremie był podobny problem ze 

schroniskiem, gminy ościenne mają taki sam problem jak my, rozwiązano to w taki 

sposób iż zostało to przyjęte uchwałą Rady Miejskiej w Śremie, gdzie każdy 

mieszkaniec który zaadoptuje bezdomne zwierzę jest w dużej mierze zwolniony                          

z podatku, jaki jest nałożony na mieszkańców za posiadanie psa.   

 Jeżeli chodzi o temat rozliczenia za przewozy autobusowe, to w punkcie 

pierwszym rozliczenie ilościowe JLA z kilometrów przejechanych linii nr 15,                       

to pierwsza pozycja wychodzi 173 km/20 dni, a druga pozycja wychodzi inaczej.  

 Wójt informował, że ustawa mówi, że wędrówka bezdomnego psa jest poprzez 

schronisko, więc każde bezdomne zwierzę musi tam trafić. I dopiero z tego schroniska 

może trafić do adopcji.  

 Radny Wincenty Pawelczyk, informował, że należy szukać innego przewoźnika aby 

Jarocin przestał nam dyktować, a taka stawka za km jest oszałamiająca. Odnośnie 

pisma spółdzielni mieszkaniowej, albo mieszkańców, bo nie wiadomo czyje to jest 

pismo remont drogi w Teresie, to przy roznoszeniu nakazów podatkowych było 

tłumaczone, że droga jest wpisana w budżecie, ponadto drogi są na bieżąco równane. 

Pani Prezes nie odpowiada, że kamyszki pryskają podczas jazdy samochodem, 

wolałaby mieć drogę asfaltową. 

 Radny Jacek Nyczke, informował, że odnośnie niepotrzebnych wyjazdów Straży 

Pożarnej, Straż również apeluje żeby nie wypalać łąk, rowów, bo niepotrzebnie są 

uruchamiane samochody, a i strażacy są za każdą akcję gaśniczą opłacani.  

 Radna Ewa Andrzejewska, dziękowała, za pomoc i zrozumienie poprzez 

przeznaczenie kwoty 20 000,00 zł na zakup sprzętu medycznego. Radna dziękowała 

nie tylko w swoim imieniu, ale także pana Starosty i całego Zarządu Powiatu. Mimo, 

że tytuł uchwały brzmi trochę nieszczęśliwie „zakup kapitału zakładowego”, to Radna 

zapewniała, że całe środki pójdą na zakup sprzętu medycznego. Właśnie został 

rozstrzygnięty przetarg, na dostawę wyposażenia do nowo wybudowanego szpitala, 

przetarg ten obejmował wyposażenie do wszystkich oddziałów w nowym skrzydle 

szpitala, szafki przyłóżkowe, łóżka szpitalne, krzesła, stoły zabiegowe, stół 

operacyjny, fotele dla przeprowadzenia badań, przetarg rozstrzygnięto z końcową 

kwotą 630 000,00 zł. Na dzień dzisiejszy wartość całej prowadzonej inwestycji tj. ok 
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11 000 380,00 zł. Niedługo wchodzi się też w starą część szpitala z remontem, główny 

wykonawca termin zamówienia ma do września, ale jest zapewnienie, że w maju 

pacjęci będą hospitalizowani w nowym budynku. A żartobliwie nawiązując do tematu 

demografii przeprowadzonego na komisji- Radna informowała, że nowy oddział 

położniczy, komfortowo wykończony czeka i zaprasza.  

 Radna Julia Rzepka, informowała, że podczas dzisiejszej zbiórki zebrano 419 zł                      

i 2 euro. Ponadto Radna informowała, że podczas imprezy w Hermanowie, pomimo 

kiepskiej pogody bardzo się udała, zebrano 1 001, 65 zł. Pani Prezes Stowarzyszenia 

dziękowała, Radna również dziękowała w imieniu wolontariuszy.  

 Radna Zofia Kędziora, prosiła o wyrównanie drogi ul. Wiejskiej, Leśnej i Ogrodowej 

w Boguszynie. Radna pytała w imieniu mieszkańców ulicy Wiejskiej, czy nie można 

by zabrać gruzu który został w części Wiejskiej na uzupełnienie dziur. Ponadto 

mieszkańcy zwracają się z pytaniem czy nie można by poprzez Urząd wpłynąć na 

właściciela działki w centrum Boguszyna, aby do końca posprzątał gruzy, które 

znajdują się na jego nieruchomości. Dwa lata temu było już wysłane pismo, ale może 

warto byłoby jeszcze raz napisać ponieważ robi się tam wysypisko śmieci.   

 Wójt informował Radną, że jak tylko warunki atmosferyczne na to pozwolą 

będą wykonywane prace na drogach.  

Jeżeli chodzi o to miejsce w który rozpoczęto rozbiórkę budynków, i w tej chwili 

pozostało to w połowie rozebrane, reszta leży i nie wygląda to estetycznie,                             

właściciel już kilkakrotnie był przywoływany do uporządkowania, ale jak widać bez 

efektu.  Jeżeli będzie wola właściciela, to nawet Gmina pomoże w wywiezieniu tego 

gruzu.  

 Radny Artur Borkowski pytał czy będą wykonywane jakieś prace na ulicy Wąskiej                 

w Chociczy. Radny pytał też czy jest możliwość zamontowania oświetlenia na ulicy 

Krótkiej od skrzyżowania w stronę szkoły, jest to ulica Prosta. Radny pytał również 

czy wiadomo coś w sprawie domniemanego remontu piwnicy Domu Kultury za 20 

tys. zł.  

 Wójt informował Radnego, że jeżeli chodzi o oświetlenia, to w tej chwili na 

biurku u Wójta leży kilka wniosków, m.in. Boguszyn- nowe osiedle, Nowe Miasto w 

pobliżu ulicy Jęczmiennej. W tej chwili Gmina jest na etapie realizacji tych oświetleń 

w Boguszynie i Boguszynku, o pozostałych będzie trzeba pomyśleć po zakończeniu 

realizacji tego co się teraz realizuje. Jeżeli chodzi o ulicę Wąską to jak zostaną 

zamknięty te inwestycje które w tej chwili są realizowane, wtedy będzie można 

osądzić czy zostają środki na wykonanie ulicy Wąskiej. Jeżeli chodzi o GOK, to 

zgodnie z deklaracją Radnego Borkowskiego, jeżeli Radny zna kogoś kto wykona 

remont tego pomieszczenia taniej to jak najbardziej Wójt jest otwarty, tylko wystarczy 

donieść kosztorys. Kwota 20 000,00 zł jest tylko zabezpieczona, jeżeli wyjdzie mniej 

to będzie bardzo dobrze. Pani Rzepka deklarowała także pomoc o pozyskanie środków 

zewnętrznych, Wójt liczy, że być może w ten sposób się odciąży budżet.  

 Radny Juliusz Twardowski, informował, że patrząc na pola to rzeczywiście stoi na 

nich woda, Radny proponował, czy nie warto byłoby zastanowić się nad rozwiązaniem 

aby Gmina razem z właścicielami gruntu te rowy które kiedyś były (bo w tej chwili są 

one pozarastane) oczyścić i przywrócić do poprzedniego stanu. Zdarzają się sytuacje, 

że w tej chwili ludziom którzy nigdy nie mieli problemu z wodą, pojawia się ona                   

w piwnicach mieszkań. Zapewne przyczyną tego jest też to, że mieszkańcy podczas 

robienia wjazdów do domów zasypują rowy i taki jest efekt.  

 Wójt informował, że Radny ma rację, w Gazecie Średzkiej jest 

wyszczególnione ile melioracja wykonała już prac związanych z czyszczeniem 

rowów. Kiedyś była wykonywana konserwacja rowów, teraz to już jest inwestycja 

czyszczenia, udrażniania rowu.   

 Pan Stefan Kominek informował, że Spółki Wodne działają już od wielu lat, 

należą do nich członkowie z Gminy Nowe Miasto, Krzykos, Środy Wlkp., Dominowa,  
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związek zatrudnia pracowników, co roku jest organizowane na terenie Gminy Nowe 

Miasto zebranie sprawozdawcze, na którym w tym roku był pan Wójt i pięciu 

rolników na około 200 członków, rowów jest ponad 70 km na terenie gminy. Plan 

pracy jest już przygotowany, w ubiegłym roku do spółek wpłynęło 14 000,00 zł. 

Rowy są bardzo zaniedbane wymagają odmulenia, jednakże koszt takiego odmulenia 

wynosi od 10 000,00 zł do 20 000,00 zł.   

 Mieszkaniec wsi Chwalęcin pan Wojciech Rajczyk informował, że ten temat 

najlepiej zostawić do komisji bo temat prac wykonywanych przez Spółki jest do 

szerszej dyskusji. Pan Rajczyk dodał, że chciały zbadać sprawę oświetlenia pola pana 

Stachowiaka, który całą noc oświetla sobie swoje prywatne pola, dlatego pan Rajczyk 

wystąpił o umorzenie podatku, bo nie mógł się pogodzić z tym, że jego podatki idą na 

takie cele.  

 Radny Jacek Nyczke, informował, że dni 6  kwietnia br. o godzinie 16.00 odbędzie się 

prelekcja „Spotkanie z Przygodą” którą poprowadzi druh OSP Wolica Kozia. Radny 

na spotkanie serdecznie zapraszał.  

 Radny Zenon Wojciechowski, zwrócił uwagę, że mieszkańcy ulicy Leśnej zwracali się 

do Wójta na zebraniach wiejskich ze sprawą zasypania rowu. Teraz ulica Wiejskiej 

poprzez zasypanie tego rowu jest ciągle zalewana bo woda nie ma gdzie spływać.  

 Wójt informował, że nie ma pewności jak tam biegnie granica, gdyż właściciel 

tych dawnych SKRów, twierdzi, że na tym zakręcie jest jeszcze jego grunt i jak on 

tam zrealizuje swój plan to tam jedynie mieszkańcy rowerami wjadą.  

 Mieszkanka wsi Chwalęcin pani Agnieszka Sójka,  informowała, że doszło do 

zdarzenie, że poprzedni sołtys Szypłowa wpisał jej imprezy (komunie) w kalendarz na 

wynajem sali. Po czym Sołtys kolejny pan Stawicki, bez jej wiedzy wykreślił ją z 

kalendarza argumentując to, że nie jest mieszkanką Sołectwa Szypłów, nie budowała 

tej sali wiec nigdy nie będzie miała pierwszeństwa do niej. Mieszkanka nie podpisała 

z Sołtysem umowy bo twierdził, że nie musi być ona podpisywana z taki 

uprzedzeniem.  

 Wójt informował mieszkankę, że w tej chwili jeżeli nie ma umowy to nic nie 

zrobi się w tej sprawie. Podczas umawiania imprezy powinna być podpisana umowa, 

którą podpisuje się z Wójtem wtedy termin jest pewny, że już nikt nic nie zmieni. 

Ponadto to nie jest już pierwszy raz jak powstaje taka sytuacja.  

 Radna Alicja Kryszak, informowała, że ma zeszyt pana Sołtysa i zabrakło już 

tylko jednej daty, będzie kombinowane, aby było dobrze.  

 Radna Zofia Kędziora informowała, że skoro Sołtysi dostają wzory umów do 

podpisania jak umawiają imprezy to dlaczego się z tego nie wywiązują.  

 

 Ad 17)  Zamknięcie sesji. 

O godzinie 18
00 

Przewodniczący zamknął XL Sesję. 

 

 

Protokołowała                  Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 

Julita Ciarcińska-Wachowiak           /-/ Janusz Janicki 

 


